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Porin nuorisovaltuuston lausunto kulttuuripalveluiden saavutettavuussuunnitelmasta  

  

Saavutettavuussuunnitelman suunnittelu ja kehittäminen on jo itsessään suuri harppaus 
eteenpäin saavutettavuuden kannalta. Nuorisovaltuusto antaa täyden tukensa 
saavutettavuuden kehittämiseen. Haluaisimme suunnitelman toteutumisen kannalta tietää, 
onko tavoitteiden toteutumiseen annettu tarpeeksi resursseja. 

Hienoa on, että lapsille ja nuorille tarjotaan jo nyt maksuttomia kulttuuripalveluita. Näinkin 
hienosta mahdollisuudesta pitäisi olla selkeää tiedotusta nuorten seuraamilla kanavilla, kuten 
@nuortenpori Instagram tili. Miten kulttuuriresepti-toimintamalli saataisiin enemmän nuorten 
pariin?  Ainakaan nuorisovaltuutetut eivät itse olleet tietoisia mahdollisuudesta. Pohdimme, 
että nuoria käyttäjiä saataisiin enemmän kulttuuripalveluiden piiriin, kuten museoihin, 
esimerkiksi tapahtumien avulla. 

Suunnitelmassa puhutaan selkeistä opasteista kulttuurikohteiden sisällä, niitä olisi hienoa 
saada enemmän myös katukuvaan. Näkyvyys lisää osaltaan saavutettavuutta.  
Nuorisovaltuustosta mainitaan, että annamme lausuntoja saavutettavuuteen liittyvissä 
asioissa. Miten voitaisiin varmistaa, että nuoria ja nuorisovaltuustoa kuullaan oikeasti? 
Lausuntojen antamisen lisäksi olisi tärkeätä, että nuorille annetaan mahdollisuus olla mukana 
esim. saavutettavuussuunnitelman kaltaisten dokumenttien valmistelussa.  

Kohdassa 3 puhutaan siitä, että toteutetut toimet ovat olleet oikeansuuntaisia. Millä tätä on 
mitattu?  Tässä kohtaa emme malta olla mainitsematta esimerkiksi kirjastorakennuksen 
suunnitelmia, tuottaisiko kirjastorakennus, jossa on paljon toimijoita yhdessä talossa, 
mahdollisimman monelle kuntalaiselle saavutettavia palveluita? Pelkäämme, että jollei 
jokaisen kohderyhmän tarpeita ja mieltymyksiä tarkastella erikseen, näin ei tule käymään. 


